
Schriftelijke vragen  

 

Naar aanleiding van de brand in de Londense Grenfel Tower heeft het ministerie van Binnenlandse 

Zaken en Koninkrijksrelaties in 2018 gemeenten verzocht om de meest risicovolle gebouwen te 

inventariseren en er vervolgens op toe te zien dat de eigenaren van deze gebouwen onderzoek 

uitvoeren naar de naar de brandveiligheid van deze gevels en indien nodig maatregelen nemen om 

de brandveiligheid te vergroten. 

  

Op 6 mei werd door het televisieprogramma Zembla hier wederom aandacht voor gevraagd. Een 

groot percentage gemeenten heeft de inventarisatie nog niet afgerond. Naar aanleiding van deze 

uitzending heeft de fractie van GroenLinks Eemsdelta enkele vragen; 

 

 

Vraag 1. 

Hebben de drie voormalige gemeenten, Appingedam, Loppersum en Delfzijl, al een inventarisatie 

gedaan naar de brandveiligheid van panden en meer specifiek naar het aantal panden met 

risicovolle gevelbekleding? 

 

Vraag 2. 

Zo ja, wat zijn de conclusies van deze inventarisatie en welke vervolgstappen zijn er door de 

eigenaren gezet? Zo nee, wanneer kunnen we uitkomsten van deze inventarisatie verwachten? 

 

Vraag 3 

Is er specifiek aandacht voor de gevelbekleding van de huurwoningen die in het kader van de 

versterking gerenoveerd zijn in de afgelopen jaren? 
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